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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Dömsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének üléséről. 

 

Ülés helye: Petőfi Sándor Oktatási és Művelődési Központ 2344. Dömsöd, Béke tér 2. 

Ülés ideje: 2021. november 4. 

 

Az ülésre meghívottak: Bencze István polgármester 

dr. Bencze Zoltán jegyző 

Szabó Andrea alpolgármester 

Szomor Dezső alpolgármester 

Katona Krisztián képviselő 

Kovács  Gyula József képviselő 

Lázár József képviselő 

Muzs János képviselő 

Ócsai Julianna képviselő 

Tarr-Sipos Zsuzsa képviselő 

Várkonyi György képviselő 

Baloghné Kakuk Emma gazdasági vezető 

Huszár Péter Bence Ráckevei Járási Hivatal hivatalvezető 

Vargáné Ágoston Julianna főépítész 

Christoph Gáborné GYEJO vezető 

Ácsné Jaksa Szilvia Gróf Széchenyi István Általános Iskola igazgató 

Madarász Mária óvodavezető 

Vass Ilona Dömsödi Hírnök főszerkesztő 

Béczi János sportcsarnok vezető 

Köntös Ágnes DLAMI igazgató 

Láng András település-fenntartási csoportvezető 

Csanálosi Melinda műszaki előadó 

Szabó Andrea könyvtárvezető 

Ócsai Julianna OMK igazgató. 

 

Jelen vannak: Bencze István polgármester 

dr. Bencze Zoltán jegyző 

Szabó Andrea alpolgármester 

Katona Krisztián képviselő 

Kovács Gyula József képviselő 

Lázár József képviselő 

Muzs János képviselő 

Ócsai Julianna képviselő 

Tarr-Sipos Zsuzsa képviselő 

Baloghné Kakuk Emma gazdasági vezető 

Csanálosi Melinda műszaki előadó 

Ácsné Jaksa Szilvia iskolaigazgató 

Béczi János sportcsarnok vezető 

Láng András településgazdálkodási csop. Vez. 

Madarász Mária óvodavezető 

Varsányi Antal vendég 
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Bencze István polgármester köszönti a Képviselő-testület tagjait, az intézményvezetőket, a 

meghívottakat, a megjelenteket és mindenkit, aki követi a Képviselő-testület munkáját. 

Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, az ülést megnyitja.  Elmondja, hogy a meghívóban 

tíz napirendi pont került feltüntetésre az egyebekkel együtt, viszont lesz még néhány 

előterjesztés, amit mindenképpen tárgyalni kell.  

Javaslatot tesz az ülés napirendjének elfogadására az elmondott kiegészítésekkel, majd 

szavazásra bocsátja az alábbi határozati javaslatot:  

 

……./2021. (XI.4.) Kt.számú 

Határozati-javaslat 

 

A Képviselő-testület az ülés napirendjét elfogadja:  

1./Polgármester beszámolója a két ülés között eltelt időszak eseményeiről 

2./Jelentés a lejárt határidejű határozatokról 

3./Dömsöd Sportegyesület kérelme 

4./A helyi adók felülvizsgálata 

5./A Sportcsarnok 2021/2022 szezonban várható gazdasági tevékenységének, 

valamint a létesítmény működtetési alternatíváinak bemutatása 

6./2022. évi belső ellenőrzési munkaterv bemutatása 

7./Felső-Homokhátság Vidékfejlesztési Egyesület kérelme 

8./Gördülő Fejlesztési Terv 

9./Dömsöd 1193/1 hrsz. magánút tulajdonjogának megszerzése 

10./Egyebek 

 

Felelős: Bencze István polgármester  

Határidő: azonnal  

  

 

Szavazásban résztvevők száma: 7 fő 

A Képviselő-testület egyhangú – 7 igen – szavazattal meghozta a következő határozatot: 

(Szavazás módja: egyszerű többség, nyílt szavazás) 

 

77/2021. (XI.4.) Kt.számú 

Határozat 

 

A Képviselő-testület az ülés napirendjét elfogadja:  

1./Polgármester beszámolója a két ülés között eltelt időszak eseményeiről 

2./Jelentés a lejárt határidejű határozatokról 

3./Dömsöd Sportegyesület kérelme 

4./A helyi adók felülvizsgálata 

5./A Sportcsarnok 2021/2022 szezonban várható gazdasági tevékenységének, 

valamint a létesítmény működtetési alternatíváinak bemutatása 

6./2022. évi belső ellenőrzési munkaterv bemutatása 

7./Felső-Homokhátság Vidékfejlesztési Egyesület kérelme 

8./Gördülő Fejlesztési Terv 

9./Dömsöd 1193/1 hrsz. magánút tulajdonjogának megszerzése 

10./Egyebek 

 

Felelős: Bencze István polgármester  

Határidő: azonnal  
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1./Polgármester beszámolója a két ülés között eltelt időszak eseményeiről 

 

Bencze István polgármester: Köszönöm szépen. Első napirendi pont a „Polgármester 

beszámolója a két ülés között eltelt időszak eseményeiről”. Szóban szeretném kiegészíteni a 

tájékoztatómat azzal, hogy tegnap több polgármester társammal együtt részt vettünk 

Erzsébeten azon a tájékoztatón, ami az RSD hatalmas beruházásának a kezdő értekezlete volt. 

Első nekifutásként 150 milliárd forint beruházásról döntöttek. Nagyon örülök neki. Bízunk 

benne, hogy ide is sok pénz fog jutni. 2007-ben az akkori kormány hajóutat szervezett a térség 

polgármestereinek, akkor hasonló dolgokat vázoltak föl, amiből aztán nem lett semmi. 

Remélem, most ebbe a csapdába nem fogunk beleesni.  

A másik, amit délelőtt kiküldtünk anyagot, nem tudom, hogy beletudtatok-e nézni? A 

Ráckevei Önkormányzatnak volt kérése két dologra, egyrészt a tűzoltóság támogatása, ami 

éves szinten 8 millió forint körüli összeg lenne. A másik, ami azonnali kérés, hogy a 

szakrendelőben működő laboratórium munkájához konkrét pénzbeli támogatást kérnek. Amit 

oda leírtak, hogy azokat a településeket előre veszik, akik kifizetik az általuk kért támogatást, 

az egyszerűen zsarolás. Kéréssel fordulunk a ráckevei polgármesterhez, hogy hívjon meg 

bennünket egy helyszíni beszélgetésre. Egyrészt a tűzoltóság vezetőjének részvételével, 

másrészt a ráckevei képviselő-testület tagjainak részvételével beszéljünk arról, hogy hogyan 

tovább. Tudjuk, hogy Ráckeve is ugyanolyan nehéz helyzetben van, mint a kistérség többi 

települése, de mi ilyen nagyságrendben, meg még kicsit kisebben sem tudjuk támogatni a 

kérést. Semmiféle szerződés nem köt bennünket. Ennyit még tájékoztatóként elmondtam. Ha 

a ráckevei vezetéssel sikerült találkozni, akkor mindenféleképpen tájékoztatlak benneteket. 

Járt nálam ma délután a lengyel konzul. Nagyon jó volt vele találkozni, nyolc éve már volt itt. 

Akkor még tolmáccsal jött, most már igaz, hogy töri a magyart, de egészen jól tudtunk 

beszélgetni. Sok mindenről beszélgettünk. Hozott egy nagyon szép könyvet, a lengyel-magyar 

történelemnek az összefoglalójáról, egyik oldalon lengyelül van írva, a másikon magyarul. Ha 

valakit érdekel szívesen megmutatom. Ki- mentünk a katolikus temetőbe, megnéztük a 

lengyel sírokat. Ennyi volt a kiegészítésem. Valakinek kérdése? Gyuszi, tessék! 

 

Kovács Gyula József: Én a Budapest-Belgrád vasútvonallal kapcsolatban szeretnék kérdezni. 

Lehet tudni valami konkrétumot? A múltkori óta valami változás?   

 

Bencze István: Nem, előkészítő fázisban van. Biztos, hogy megvalósul, én nagyon sokat 

várok Dömsöd vonatkozásában ettől.  

  

Tarr-Sipos Zsuzsa: Több pontban is írsz arról, hogy az iskolát érintő problémákról 

egyeztettél. Elmesélnéd, hogy miről beszélgettetek?  

 

Ácsné Jaksa Szilvia: A Bíró utcai épület állapotáról. Arról, hogy nagyon szeretnénk egy 

játszóteret az OMK udvarára. Ingerszegény a környezet, ezzel valamit kezdenünk kell.  

 

Tarr-Sipos Zsuzsa: A tankerület hozzájárulna valamivel ehhez?  

Ácsné Jaksa Szilvia: Igen, de a szülőkkel és az önkormányzattal összefogva lenne annyi, 

amivel már el tudnánk indulni.  

 

Bencze István: Mi megegyeztünk a tankerületi igazgató asszonnyal, hogy dömsödi fejlesztés 

is lesz. Kezdve az öltöző felújításával.  
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Ácsné Jaksa Szilvia: Az indok az, hogy jelenleg nincs pénz semmire. Úgy érzem, hogy 

nagyon messze vagyunk Szigetszentmiklóstól. Ígérnek, de semmi nem úgy történik.  

 

Bencze István: Magam is úgy érzem, hogy mi vagyunk a megye utolsó települése. 400.000.-

Ft-os számlával is probléma volt, pedig munkadíjat semmit nem számoltunk.  

  

Baloghné Kakuk Emma: Jelezték, hogy kifizetik a számlát.  

 

Tarr-Sipos Zsuzsa: A fogorvosi váróból a székek hova kerültek? Átkerültek, vagy az 

selejtezésre került? Csak azért, mert annak jó vasszerkezete van és ha egy jó fa padozatot 

kapna, akkor, lehet az iskolában valahol jól lehetne használni. Kevés a padotok is nem?  

 

Bencze István: A háziorvosoktól átkerültek. A gyerekorvostól is átkerültek.  

 

Tarr-Sipos Zsuzsa: Írod, hogy a háziorvosokkal beszélgettél a gyermekorvosi problémáról. 

Itt született már valami?  

 

Bencze István: Egy Dunaharasztin dolgozó gyermekorvossal beszéltem és 99,9%, hogy ide 

fog jönni, helyettesítőként. Napi három órában. Nagyon szimpatikus, felkészült. Jelenleg 

minden alkalommal lejár Tiszaföldvárra, ott is ellát egy helyettesítést.  Optimista és bizakodó 

vagyok. Egy-két nap türelmi időt kért pontosítás miatt. A harmadik körzetre esély sincs.  

 

Muzs János: Írod, hogy a fogászati cég vezetőjével beszélgettetek.  

 

dr. Bencze Zoltán: Több dologról is beszélgettünk. Többek között arról, hogy ha van olyan 

ipari területünk ahova be lehet települni, tisztáztuk, hogy van, akkor megpróbál abban 

segíteni, hogy jöjjenek ide cégek.  

 

Muzs János: Melyik területre gondoltunk?  

 

dr. Bencze Zoltán: Egyenlőre a Nagy-tanya környéke került szóba. Továbbá arról 

beszéltünk, hogy jelenleg a fogorvosi körzetünk úgy működik, hogy nagyon sokan átjöttek ide 

akik egyébként nem Dömsödiek. Jelenleg annyira sok már a betegük, hogy ha be tudják 

vállalni, hogy dömsödi telephellyel, de Apajt is be tudnák vállalni, akkor két fogorvosi 

körzettel tudnánk működni.  

 

Lázár József: Írtad, hogy a Kormányhivatal helyszíni szemlét tartott a Nagy-tanyai útnál. 

Megnézte, hogy jogos vagy jogtalan a kérelem?  

 

dr. Bencze Zoltán: Részben igen, meg többek között dokumentum ellenőrzést is tartottak, 

mindent rendben találtak. A pályázat a formai ellenőrzéseken túl van.  

 

Tarr-Sipos Zsuzsa: Írtad, hogy ellenőrzést tartott a támogató a Promenád építésével 

kapcsolatban. Megfelelő ütemben haladnak a dolgok?  

Bencze István: Rendben van minden.  

 

Csanálosi Melinda: A helyszínt is megnézték, a dokumentumokat is, rendben van minden, 

jegyzőkönyv is készült.  

 

Tarr-Sipos Zsuzsa: És tényleg kész lesz az idén?  
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Bencze István: Ha december 31-ig nem lesz kész csak február 10-re az sem baj. Egyenlőre az 

a cél, hogy kész legyen.  

 

Tarr-Sipos Zsuzsa: Írtad a covid tesztelést a konyhánál és a hivatalnál. Mi volt a 

végeredmény?  

 

Bencze István: Hét teszt volt, mind a hét negatív ezen a teszten.  

 

Katona Krisztián: A hulladékgazdálkodással kapcsolatban a Pénzügyi Bizottság ülésén 

említetted, hogy az új kukákat kihelyezik. Mikorra várható?  

 

Bencze István: Áprilisig kihelyezik.  

 

Lázár József: Ma állítólag zöld járat volt. A Kossuth L. utca páratlan oldaláról elvitték a zöld 

hulladékot, a páros oldaláról nem.  

 

Bencze István: Felhívtam őket és azt mondták, hogy kilenc autójuk hibásodott meg.  

 

Lázár József: Ez egy hatalmas cég, Kecskeméti központtal. Ezt nem tudom elhinni, hogy ez 

ekkora fennakadást tud okozni.  

 

Bencze István: Van egy nagy projekt, aminek része az, hogy minden családi házhoz oda fog 

kerülni két kuka, plusz része az, hogy 60-80 darab kukásautót fognak kapni.  

 

Lázár József: Bárcsak úgy lenne! 

 

Bencze István: Ki az, aki el tudja fogadni a tájékoztatómat? Most kérem szavazni! 

 

……./2021. (XI.4) Kt.számú 

Határozati-javaslat 

 

Dömsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a 

Polgármesteri Tájékoztatót a két ülés között eltelt időszak eseményeiről.  

 

Felelős: Bencze István polgármester  

Határidő: azonnal 

  

Szavazásban résztvevők száma: 7 fő 

A Képviselő-testület egyhangú – 7 igen – szavazattal meghozta a következő határozatot: 

(Szavazás módja: egyszerű többség, nyílt szavazás) 

 

78/2021. (XI.4) Kt.számú 

Határozat 

 

Dömsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a 

Polgármesteri Tájékoztatót a két ülés között eltelt időszak eseményeiről.  

 

Felelős: Bencze István polgármester  

Határidő: azonnal  
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2./Jelentés a lejárt határidejű határozatokról 

 

Bencze István: Volt ilyen?    

 

dr. Bencze Zoltán: Nem volt.  

 

3./Dömsöd Sportegyesület kérelme 

Bencze István: Mindkét bizottság tárgyalta. Milyen döntés született? Aki nem volt ott annak 

mondom, hogy a TAO támogatás önrészéhez kértek támogatást. A bizottsági ülésen 

elmondtam, hogy most igen, de többet ez ilyen formában nem történhet meg.  

 

Ócsai Julianna: Elfogadásra javasolta az Oktatási Bizottság.  

 

Bencze István: Ki az aki támogatja a kérelmet?  

 

Katona Krisztián: Tartózkodom, ahogy a Bizottsági ülésen is.  

 

Bencze István: Nyugodtan mondjál nemet.  

 

……./2021. (XI.4.) Kt.számú 

Határozati-javaslat 

 

Dömsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete írásbeli előterjesztés 

alapján támogatja, hogy a Dömsöd SE kérelme szerint biztosítsa a pályázatok 

lezárásához szükséges 1.500.000.-Ft összeget, a víziközmű vagyon értékelés 

előirányzat terhére, azzal, hogy a jövőben ne támogassa az egyesület további, 

ilyen jellegű kérelmeit.    

 

Felelős: Bencze István polgármester  

Határidő: azonnal 

 

Szavazásban résztvevők száma: 7 fő 

A Képviselő-testület egyhangú – 6 igen, 1 nem – szavazattal meghozta a következő 

határozatot: 

(Szavazás módja: egyszerű többség, nyílt szavazás) 

 

79/2021. (XI.4.) Kt.számú 

Határozat 

 

Dömsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete írásbeli előterjesztés 

alapján támogatja, hogy a Dömsöd SE kérelme szerint biztosítsa a pályázatok 

lezárásához szükséges 1.500.000.-Ft összeget, a víziközmű vagyon értékelés 

előirányzat terhére, azzal, hogy a jövőben ne támogassa az egyesület további, 

ilyen jellegű kérelmeit.    

 

Felelős: Bencze István polgármester  

Határidő: azonnal  

 

4./A helyi adók felülvizsgálata 
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Bencze István: A Pénzügyi Bizottsági ülésen beszéltünk róla.   

 

Muzs János: A bizottság tárgyalta, határozatot nem hoztunk róla, az tény, hogy 

mindenféleképpen valamivel pótolni kell a költségvetés hiányát. Abban maradtunk, hogy a 

november végi ülésünkön hozunk végleges döntést. Mindenféleképpen erre pontot kell tenni 

ahhoz, hogy a következő évben adómérték emelés történjen. Abban maradtunk, hogy az új 

ismeretek fényében fogunk dönteni.   

 

Bencze István: Beszéltem a képviselő úrral, hogy 44.-Ft-tal haladjuk meg a keretet, de 

mindenféleképpen kérelmet kell benyújtanunk a minisztérium felé, mert maguktól nem 

foglalkoznak vele. Utána meglátjuk. 44.-Ft-tal lépjük túl az adóerőnknek azt a határát, hogy 

támogatást kaphassunk. Erről szavaznunk nem kell, mindenféleképp elő fog kerülni a 

november végi testületi ülésen. Ha az adóemelés mellett döntünk akkor is. Van valakinek 

kérdése ezzel kapcsolatban? Ha nincs, akkor menjünk tovább!  

 

5./A Sportcsarnok 2021/2022 szezonban várható gazdasági tevékenységének, valamint a 

létesítmény működtetési alternatíváinak bemutatása 

 

Bencze István: Sportcsarnok! A beszámolót mindkét bizottság tárgyalta. A következő a 

lényeg ebben a beszámolóban, hogy 2022-ben milyen formában működtessük a csarnokot. 

Vannak egyéb problémák is, a tető, melegvíz ellátás, de most erről kell döntenünk. A 

bizottsági üléseken milyen döntés született?  

 

Ócsai Julianna: A bizottság tárgyalta és támogatjuk, hogy Jani vállalja továbbra is a 

Sportcsarnok üzemeltetését, hasonló kondíciókkal, mint ahogy eddig is.  

 

Muzs János: A Pénzügyi Bizottság is megtárgyalta. A végeredmény ez volt amit az Oktatási 

Bizottság is hozott, hogy a jelenlegi vállalkozási formát tartsuk meg. Előnyösebb ha Jani viszi 

tovább a Sportcsarnok üzemeltetését.  

 

Bencze István: Az én véleményem is ez, jelen pillanatban jobbat én sem tudok. A Jani kár, 

hogy nincs itt, mert neki is elmondtam volna. Ma felhívott a Jani és elmondta, hogy azt érzi, 

hogy egy picit orrolok rá, hogy megtette ezt a lépést, hogy elment és a gyerekeket elvitte. Azt 

mondta, hogy meg tudja magyarázni, hogy miért történt ez. A csarnok üzemeltetésére jelenleg 

nem tudok jobbat. Ki az, aki egyetért azzal, hogy a János cégével kössünk egy éves 

szerződést?  

 

……/2021. (XI.04.) Kt.számú 

Határozati-javaslat 

 

Dömsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Dömsödi 

Sportközpont üzemeltetésére megkötött, jelenleg érvényben lévő bérleti-

üzemeltetési szerződést 2022. 01. 01. napjától kezdődően, további egy évvel 

meghosszabbítja. 
 

Felelős: Bencze István polgármester  

Határidő: azonnal 

 

Szavazásban résztvevők száma: 7 fő 

A Képviselő-testület egyhangú –7igen – szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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(Szavazás módja: egyszerű többség, nyílt szavazás) 

 

80/2021. (XI.04.) Kt.számú 

Határozat 

 

Dömsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a Dömsödi 

Sportközpont üzemeltetésére megkötött, jelenleg érvényben lévő bérleti-

üzemeltetési szerződést 2022. 01. 01. napjától kezdődően, további egy évvel 

meghosszabbítja. 
 

Felelős: Bencze István polgármester  

Határidő: azonnal 

 

6./2022. évi belső ellenőrzési munkaterv bemutatása 

 

Bencze István: A Pénzügyi Bizottság tárgyalta.  

 

Muzs János: Igen, a bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolja. Kötelező feladat.   

 

Bencze István: Köszönöm szépen. Ha kérdés, észrevétel nincs, akkor ki az aki el tudja 

fogadni a 2022. évi belső ellenőrzési munkatervet? Köszönöm, egyhangú.   

 

……./2021. (XI.04.) Kt.számú 

Határozati-javaslat 

 

Dömsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat és 

intézményei 2022. évi belső ellenőrzési ütemtervét az előterjesztés szerinti 

tartalommal elfogadja. 
 

Felelős: Bencze István polgármester  

Határidő: azonnal 

 

Szavazásban résztvevők száma: 7 fő 

A Képviselő-testület egyhangú – 7 igen – szavazattal meghozta a következő határozatot: 

(Szavazás módja: egyszerű többség, nyílt szavazás) 

 

81/2021. (XI.04.) Kt.számú 

Határozat 

 

Dömsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat és 

intézményei 2022. évi belső ellenőrzési ütemtervét az előterjesztés szerinti 

tartalommal elfogadja. 
 

Felelős: Bencze István polgármester  

Határidő: azonnal 

 

7./ Felső-Homokhátság Vidékfejlesztési Egyesület kérelme 

 

Bencze István: A Pénzügyi Bizottsági ülésen beszéltünk róla.    

 



 

9 

 

 

Muzs János: A Pénzügyi Bizottsági ülésen kaptunk egy tájékoztatást a gazdasági vezetőtől, 

és egyértelműen elfogadásra javasolta a bizottság a testület felé.  

 

Bencze István: Ez egy minden évben megismétlődő feladat. Amíg ennek a vidékfejlesztési 

egyesületnek tagjai leszünk, addig ez így működik. Minden tag, minden település arányosan 

garanciát vállal.  

Ki az aki egyetért azzal, hogy továbbra is támogassuk a Felső-Homokhátság Vidékfejlesztési 

Egyesületet egy garanciavállalással? Most kérem szavazni!  

 

Szavazásra előterjesztett határozati javaslat: 

 

……/2021. (XI.4.) Kt. számú 

Határozati-javaslat 

 

Dömsöd Nagyközség Önkormányzati Képviselő-testülete, mint a Felső-

Homokhátság Vidékfejlesztési Egyesület tagönkormányzata, egyetért a Felső-

Homokhátság Vidékfejlesztési Egyesület 2021. szeptember 21-i Közgyűlésén 

hozott 6b/2021. 09. 21. számú Közgyűlési határozattal, - mely szerint a 

TAKARÉKBANK Zrt-től igényelt 1 éves futamidejű folyószámlahitel 2022. 

december 31-ig történő meghosszabbításával kívánja működtetni a Felső-

Homokhátság Vidékfejlesztési Egyesületet, és a 20 000 000 Ft összegű hitel 

fedezeteként az Önkormányzat lakosságarányosan 1 302 667 Ft, azaz, egymillió-

háromszázkettőezer-hatszázhatvanhét forint készfizető kezességet vállal.  

A kezességvállalás visszavonásig érvényes. 

 

Felelős: Bencze István polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Szavazásban résztvevők száma: 7 fő 

A Képviselő-testület egyhangú – 7 igen – szavazattal meghozta a következő határozatot: 

(Szavazás módja: egyszerű többség, nyílt szavazás) 

 

77/2021. (XI.4.) Kt. számú 

Határozata 

 

Dömsöd Nagyközség Önkormányzati Képviselő-testülete, mint a Felső-

Homokhátság Vidékfejlesztési Egyesület tagönkormányzata, egyetért a Felső-

Homokhátság Vidékfejlesztési Egyesület 2021. szeptember 21-i Közgyűlésén 

hozott 6b/2021. 09. 21. számú Közgyűlési határozattal, - mely szerint a 

TAKARÉKBANK Zrt-től igényelt 1 éves futamidejű folyószámlahitel 2022. 

december 31-ig történő meghosszabbításával kívánja működtetni a Felső-

Homokhátság Vidékfejlesztési Egyesületet, és a 20 000 000 Ft összegű hitel 

fedezeteként az Önkormányzat lakosságarányosan 1 302 667 Ft, azaz, egymillió-

háromszázkettőezer-hatszázhatvanhét forint készfizető kezességet vállal.  

A kezességvállalás visszavonásig érvényes. 

 

Felelős: Bencze István polgármester 

Határidő: azonnal 
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Szavazásra előterjesztett határozati javaslat: 

 

…../2021. (XI.4.) Kt. számú 

Határozati-javaslat 

 

Dömsöd Nagyközség Önkormányzati Képviselő-testülete, mint a Felső-

Homokhátság Vidékfejlesztési Egyesület tag önkormányzata, a 2014-2020 közötti 

2022. december 31-ig meghosszabbított EMVA működési időszakban a 

TAKARÉKBANK ZRT által biztosított 22 000 000 millió forint összegű 

bankgaranciához 1 432 933 Ft, azaz egymillió-négyszázharminckettőezer-

kilencszázharminchárom forint készfizető kezességvállalást nyújt. 

 

Felelős: Bencze István polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Szavazásban résztvevők száma: 7 fő 

A Képviselő-testület egyhangú – 7 igen – szavazattal meghozta a következő határozatot: 

(Szavazás módja: egyszerű többség, nyílt szavazás) 

 

78/2021. (XI.4.) Kt. számú 

Határozata 

 

Dömsöd Nagyközség Önkormányzati Képviselő-testülete, mint a Felső-

Homokhátság Vidékfejlesztési Egyesület tag önkormányzata, a 2014-2020 közötti 

2022. december 31-ig meghosszabbított EMVA működési időszakban a 

TAKARÉKBANK ZRT által biztosított 22 000 000 millió forint összegű 

bankgaranciához 1 432 933 Ft, azaz egymillió-négyszázharminckettőezer-

kilencszázharminchárom forint készfizető kezességvállalást nyújt. 

 

Felelős: Bencze István polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

8./ Gördülő fejlesztési terv 
 

Bencze István: Pénzügyi Bizottság szintén tárgyalta.  

 

Muzs János: Tárgyaltuk a fejlesztési tervet. Több  megjegyzés el is hangzott, hogy igazán 

fölösleges ezt nekünk minden évben újra tárgyalni, mivel tőlünk független ez a fejlesztési 

terv. Amit leírnak az szinte mind csak terv szintjén működik, mert minden forráshiány miatt 

halasztásra kerül. Tőlünk független, de törvényi előírás, hogy ezt támogassuk. A bizottság 

elfogadásra javasolta.  

 

Bencze István: Ez egy számunkra kötelező. 

 

Lázár József: Az Oktatási Bizottságnál felmerült a Csónakháznál a szivattyú, próbáljuk a 

DAKÖVöt rávenni, hogy akkora szivattyút tegyen ami megfelel a Csónakház kapacitásának. 

 

Bencze István: Írásban le kell írni a kérelmet.   
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Tarr-Sipos Zsuzsa: Arról is beszéltünk, hogy ez egy ő általuk üzemeltetett szivattyú, és van 

rá esély, hogy saját költségükön cseréljék.  

 

Bencze István: Meg kell néznünk, hogy ennek van-e jogszabályi háttere.  

Szavazás előtt muszáj, hogy elkanyarodjak. Délelőtt Kiskunlacházán polgármester 

kollégáimmal beszélgettünk, többek között a testületi ülések időtartamáról is. Mindenhol 

délután egy-kettő órakor kezdődnek a testületi ülések és a bizottsági ülések is. Én a decemberi 

testületi ülésen javasolni fogom azt, hogy ha a többségnek így jó akkor maradjunk így, de 

javasolni fogom azt, hogy térjünk vissza a három órás kezdeti időponthoz.  

 

Lázár József: Nekem mindegy, hogy hánykor kezdünk, ha a bizottság megtárgyalja, akkor 

ide már kész anyagot kapunk. Itt ma előkészített anyagok voltak. Nekem mindegy, hogy 

mikor kezdünk.  

 

Bencze István: A képviselők tiszteletdíjat kapnak azért, hogy itt ülnek, a többiek semmit.  

 

Szabó Andrea: Egy hónapban egy nap, és a többségnek van család.  

 

dr. Bencze Zoltán: A jövő évre próbálunk olyat, hogy korábban menjenek ki az anyagok, 

hogy mindenki jól át tudja tanulmányozni. Januártól megpróbáljuk megszervezni.  

 

Szabó Andrea: Van, hogy valakik fölkeresik egy problémával a képviselőt, és annak 

utánanézni több nap is lehet.  

 

Bencze István: Jó, köszönöm, térjünk vissza a Gördülő Fejlesztési Tervhez. Ki az, aki el 

tudja fogadni? Most kérném szavazni!  

 

……/2021. (XI.4.) Kt. számú 

Határozati-javaslata 

 

Dömsöd Nagyközség Önkormányzati Képviselő-testülete az önkormányzati 

víziközművek DAKÖV Kft. által készített 2022-2035. évekre vonatkozó gördülő 

fejlesztési tervét az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja. 

 

Felelős: Bencze István polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Szavazásban résztvevők száma: 7 fő 

A Képviselő-testület egyhangú – 7 igen – szavazattal meghozta a következő határozatot: 

(Szavazás módja: egyszerű többség, nyílt szavazás) 

 

79/2021. (XI.4.) Kt. számú 

Határozata 

 

Dömsöd Nagyközség Önkormányzati Képviselő-testülete az önkormányzati 

víziközművek DAKÖV Kft. által készített 2022-2035. évekre vonatkozó gördülő 

fejlesztési tervét az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja. 

 

Felelős: Bencze István polgármester 

Határidő: azonnal 
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9./ Dömsöd 1193/1 hrsz magánút tulajdonjogának megszerzése 

 

Bencze István: A bizottság tárgyalta.   

 

Muzs János: Igen a bizottság tárgyalta. A tulajdonost felkértük az értékbecslésre, ha az 

értékbecslést követően a megállapított ár megfelel, akkor javasoljuk az út megvásárlását.  

  

Bencze István: Nemrégen beszéltem a Szabó Lacival. 8,3 millió forintot kér érte. Mondtam, 

hogy ez vicc kategória.   

 

Szabó Andrea: Volt ma nálam a Laci, hozott egy értékbecslői javaslatot. Utána néztek a 

belterületi ingatlanok árának. 1050.-Ft-ra jön ki m2-re. Azt mondta, hogy Ő nem ragaszkodik 

a pénzhez, de ha tudunk neki adni helyette szántót vagy bármi mást, Ő azzal is kiegyezik.  

  

Bencze István: Én a következőt mondtam neki, hogy szinte 100%-os, hogy olyan döntést fog 

hozni a testület, hogy az út kisajátítását támogatják. És ha ezt kezdeményezzük, akkor 

nagyságrendekkel kevesebbet állapít meg a Kormányhivatal. Kisajátításnál a Kormányhivatal 

fogja felbecsültetni.  

 

Szabó Andrea: Első lépésben abban maradtunk, hogy fölbecsültetjük.  

 

Bencze István: Ő fölbecsülteti.   

 

Szabó Andrea: Egyet már hozott, fog hozni egy másikat. Elmondta, hogy a területet amikor 

Ő rendezte és segítséget kért, mindenki hátat fordított neki. Nagyon sok munkát fektetett bele. 

Azt mondta, hogy a Majorné Terikén kívül senki nem segített neki.   

 

Bencze István: De kitől kért és milyen segítséget?   

 

Szabó Andrea: Nem értettem pontosan, de azt mondta, hogy mindent Ő intézett. Az Ő 

szempontja is nyilván érthető ebben az ügyben. Egyébként el is adja az egész területet is.  

 

dr. Bencze Zoltán: Mindenféleképpen kell valamilyen kompromisszumra törekedni, ezt a 

helyzetet meg kell oldani. De a kért összeg az irreális.  

 

Muzs János: A Laci öt éve vette meg körülbelül azt a területet.  

 

Szabó Andrea: Több cégé volt.  

 

Varsányi Antal: Én akkor még képviselő voltam és a döntés akkor még úgy volt, hogy nem 

kaptunk teljesen kész határozati javaslatot, hanem a gyűlésen beszéltük meg, hogy milyen 

problémák vannak. Én vetettem föl, hogy ott egy csomó telek emiatt hátrányban van. Azt 

mondta a Varga Laci, hogy milyen hátrányt szenved, nyolc méteres út ott el van hagyva. Ez 

az akkori apparátus hibája volt, hogy nem néztünk utána, hogy az magántulajdon. Most 

eladásra kerülne az egyik ingatlan, de nem tudja eladni, mert nem kap az illető hitelt emiatt. 

Itt az Önkormányzat hibázott és nekik kell helyrehozni. Még egyszer elnézést kérek 

mindenkitől, hogy amikor képviselő voltam, nem néztem akkor utána, de az apparátus hibája 
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volt, mert a gyűlésen úgy fogadtuk el, hogy azt a tájékoztatást kaptuk, hogy nyolc méteres út 

van.  

 

dr. Bencze Zoltán: Akkor még egy helyrajzi számon futott az egész. Ez volt az az ingatlan, 

aminek lóhalálában kellett a testületen átverekedni az eladását, tudom ez volt a feladat, mert a 

Berhés doktor úrék kifizetése ebből történt. Az út az tervben létezhetett. Az akkori 

polgármester így kötötte meg a szerződést. A telekmegosztás utána történt, miután már el lett 

adva.  

Muzs János: Mi lenne a módja, hogy ilyen esetben kapjunk értesítést arról, hogy az ingatlant 

értékesíti a bank. Mert arról volt szó, hogy ezen a területen lovaspálya lesz kialakítva. De 

mire tudomást szereztünk róla, akkorra már a Laci megvette. Keresünk már évek óta 

faluháznak helyiséget például, ha lenne esetleg alkalmas ingatlan.  

 

Bencze István: Magán ingatlan árverezésénél alá kell írnom egy olyan nyilatkozatot, hogy 

lemondok az elővásárlási jogról.  

 

dr. Bencze Zoltán: A banknak csak jelzálog joga volt. A cég volt a tulajdonos, felszámolót 

jelöltek ki rá, azok meg nem küldik meg sehova.  

 

Muzs János: Most is látok több olyan ingatlant, ami abszolút elhanyagolt. Látszik, hogy bank 

áll mögötte. Lehet, hogy lenne közöttük olyan, amire érdemes lenne rámozdulni. Az olcsóbb 

ingatlanok elfogytak a településen.  

 

Bencze István: Térjünk vissza a kérelemhez. A következőt szeretném kérni, arra 

hatalmazzatok föl, hogy várjuk meg az új értékbecslést. És ennek ismeretében, ha tényleg egy 

olyan összeget fog mondani, ami járható, és ezt írásban megkapjuk, akkor azt kiküldetném, és 

akkor egy 24 órás választ kérnék, hogy elfogadjátok vagy nem. A gazdasági vezetővel 

megbeszéljük, hogy eltudunk-e valahonnan különíteni rá pénzt. Lehet, meg lehet azt is 

beszélni, hogy csak januárban fizetjük ki.  

 

dr. Bencze Zoltán: Azt a lehetőséget érdemes lenne átgondolni, hogy termőföld cserébe. 

Mivel Őt csere is érdekli, mert földműveléssel foglalkozik. Ha van olyan terület, ami 

négyzetméterben megfelelő, akkor próbáljuk meg, ajánljuk fel, mert lehet, hogy sokkal 

gyorsabb lenne, mint, hogy megegyezés szülessen egy összegről. A jövő héten le is lehet ezt a 

részét zongorázni.  

 

Bencze István: Jó. Aki az elhangzottakkal egyetért, most kérném szavazni!  

 

……./2021. (XI.4.) Kt.számú 

Határozati-javaslat 

 

Dömsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja, hogy a 

dömsödi 1193/1 hrsz-ú magánút közútként történő átvételéről, az értékbecslés 

rendelkezésre állása után az önkormányzat kezdje meg a tárgyalást az ingatlan 

tulajdonosával. 

 

Felelős: Bencze István polgármester  

Határidő: azonnal 

 

Szavazásban résztvevők száma: 7 fő 
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A Képviselő-testület egyhangú – 7 igen – szavazattal meghozta a következő határozatot: 

(Szavazás módja: egyszerű többség, nyílt szavazás) 

 

80/2021. (XI.4.) Kt.számú 

Határozat 

 

Dömsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja, hogy a 

dömsödi 1193/1 hrsz-ú magánút közútként történő átvételéről, az értékbecslés 

rendelkezésre állása után az önkormányzat kezdje meg a tárgyalást az ingatlan 

tulajdonosával. 

 

Felelős: Bencze István polgármester  

Határidő: azonnal 

 

 

10./Egyebek 

 

Bencze István: Van még egy-két dolog amiről kell döntenünk, többek között a DUSE 

kérelméről. A DUSE kérte azt, hogy a 2021-es visszamaradt bérleti díjat engedjük el. 

Négyszázvalahányezer forint van az előterjesztésben, de ez valójában 245.902.-Ft. Jutka, a 

bizottság, hogy foglalt állást?  

 

Ócsai Julianna: Úgy foglalt állást, hogy elfogadtuk a kérelmüket.   

 

Bencze István: Ki az aki egyetért azzal, hogy ezt elengedjük? Most kérem szavazni!  

 

…../2021. (XI.4.) Kt.számú 

Határozati-javaslat 

 

Dömsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja, hogy a DUSE 

kérelme alapján elengedi a Csónakház még fennmaradó éves bérleti díj összegét, 

azaz: 245.902.-Ft-ot.  

 

Felelős: Bencze István polgármester  

Határidő: azonnal 

 

Szavazásban résztvevők száma: 7 fő 

A Képviselő-testület egyhangú – 7 igen – szavazattal meghozta a következő határozatot: 

(Szavazás módja: egyszerű többség, nyílt szavazás) 

 

81/2021. (XI.4.) Kt.számú 

Határozat 

 

Dömsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja, hogy a DUSE 

kérelme alapján elengedi a Csónakház még fennmaradó éves bérleti díj összegét, 

azaz: 245.902.-Ft-ot.  

 

Felelős: Bencze István polgármester  

Határidő: azonnal 
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Bencze István: A következő a lejárt bérleti szerződések.   

 

Muzs János: Igen, a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. A Juhász Lajos féle terület 8400 m2-es 

telek, amit jelenleg is bérel és szeretné továbbra is használni. A mostani bérleti díj 60.000.-

Ft/év volt, a bizottság szeretné ha felemelnénk 70.000.-Ft/év mértékre, de olyan szerződéssel, 

hogy bontó feltétel szerepeljen a szerződésben. Bármikor felbontható a szerződés ha az 

önkormányzatnak erre a területre bármikor szüksége lenne.  

 

dr. Bencze Zoltán: Egy éves határozott idejű szerződéssel, de bontó feltétel kerüljön bele.  

 

Bencze István: Azt kérdezem, hogy ki az, aki most ezzel egyetért? Kérem szavazzon!  

 

…../2021. (XI.4.) Kt.számú 

Határozati-javaslat 

 

Dömsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja, hogy a 

0395/104 hrsz-ú földterület bérleti díja kerüljön megemelésre 70.000.-Ft/év 

mértékre és egy év időtartamú szerződést kössön az esetlegesen más célú 

hasznosítás (hulladékudvar) érdekében, bontó feltétellel.   

 

Felelős: Bencze István polgármester  

Határidő: azonnal 

 

Szavazásban résztvevők száma: 7 fő 

A Képviselő-testület egyhangú – 7 igen – szavazattal meghozta a következő határozatot: 

(Szavazás módja: egyszerű többség, nyílt szavazás) 

 

82/2021. (XI.4.) Kt.számú 

Határozat 

 

Dömsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja, hogy a 

0395/104 hrsz-ú földterület bérleti díja kerüljön megemelésre 70.000.-Ft/év 

mértékre és egy év időtartamú szerződést kössön az esetlegesen más célú 

hasznosítás (hulladékudvar) érdekében, bontó feltétellel.   

 

Felelős: Bencze István polgármester  

Határidő: azonnal 

 

Bencze István: A másik?  

 

Muzs János: A következő a Dunatáj MG Kft bérleti szerződése. Közel 6 hektár területről van 

szó. Az ő ajánlatuk az egész területre 300.000.-Ft volt. Mi ezt átbeszéltük a bizottsági ülésen, 

és most hektár alapon állapítottuk meg a bérleti díjat, 60.000.-Ft/év összegben. De én 

szeretném javasolni, ha már magánszemélynek 70.000.-Ft/év bérleti díjat állapítottunk meg, 

akkor ezt egy cégnél is érvényesíthetjük. Javaslom a 70.000.-Ft-ot.  

 

Lázár József: Én egy délvidéki területen néztem a bérleti díjak árát, ott 60 és 90 ezer között 

volt. Amit a Jani mondott, azt méltányosnak tartom.  
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Tarr-Sipos Zsuzsa: Ezt én is támogatom, én is utánakérdeztem, azt mondják, hogy a 

Dunaparti területeknek sokkal magasabb az ára, sokkal jobban termő terület.  

 

Bencze István: Ki az aki egyetért azzal, hogy 70.000.-Ft-ot kérjünk?   

 

Szabó Andrea: 80.000.-Ft-ot simán lehetne érte kérni. Volna olyan érdeklődő aki még a 

támogatás részét is odaadná. Én javasolnám a 80.000.-Ft-ot. Az Önkormányzatnak a bevétel 

nagyon sok helyre kell, a Dabi-szigeti földek biztos, hogy nagyon jó termőterületek.  

 

dr. Bencze Zoltán: Hozhat egy olyan döntést is a Képviselő-testület, hogy megpályáztatja a 

földbérletet.   

 

Szabó Andrea: Kicsit üzletiesebb alapon gondolkodjunk, mert elénk is elég nagy számok 

kerülnek minden ügyben.  

 

dr. Bencze Zoltán: Meg kell pályáztatni a haszonbérletet és ha ennyi jelentkező van a 

háttérben akkor álljanak elő.  

 

Tarr-Sipos Zsuzsa: Nincs kiadó föld, alig lehet földet kivenni és ez így van Ráckeve 

körzetében is.  

 

Bencze István: A következőt javaslom, a 60.000.-Ft-os bérleti díj helyett 80.000.-Ft-ot, abban 

az esetben, ha nem fogadják el, akkor írjunk ki pályázatot. Régóta ők bérlik és attól 

idegenkedek, hogy ezt megértessük velük.  

 

Szabó Andrea: Kapnak területalapú támogatást nem is keveset. A viszonyok azóta már 

mások.  

 

Muzs János: Én egyetértek a Polgármester Úr javaslatával, 80.000.-Ft-ot állapítsunk meg. Ha 

ezt elfogadja a Dunatáj, akkor kössük meg velük a szerződést. A bizottsági ülésen is 

megkérdeztük, a Csaplár Jani is benne van a mezőgazdasági dolgokban és Ő is azt mondta, 

hogy 60-70 ezer között reális, ha a 80-at megadják, akkor az jó.  

 

Bencze István: Milyen időtartamra szól a bérleti szerződés? 

 

Muzs János: Öt év.  

 

Bencze István: Ki az aki egyetért azzal, hogy a Dunatáj MG Kft részére a 090/37 hrsz-ú 

földterületet 80.000.-Ft/hektár/év bérleti díjért kiadjuk, úgy, hogy évente felülvizsgáljuk a 

szerződést, az aktuális piaci helyzetnek megfelelően?  

 

……/2021. (XI.4.) Kt.számú 

Határozati-javaslat 

 

Dömsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a 090/37 hrsz-ú 

földterület bérleti díját 80.000.-Ft/hektár/év összegben határozza meg azzal, hogy 

a bérleti díj összegét évente felülvizsgálja a piaci helyzetnek megfelelően.  

 

Felelős: Bencze István polgármester  

Határidő: azonnal 
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Szavazásban résztvevők száma: 7 fő 

A Képviselő-testület egyhangú – 7 igen – szavazattal meghozta a következő határozatot: 

(Szavazás módja: egyszerű többség, nyílt szavazás) 

 

83/2021. (XI.4.) Kt.számú 

Határozat 

 

Dömsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a 090/37 hrsz-ú 

földterület bérleti díját 80.000.-Ft/hektár/év összegben határozza meg azzal, hogy 

a bérleti díj összegét évente felülvizsgálja a piaci helyzetnek megfelelően.  

 

Felelős: Bencze István polgármester  

Határidő: azonnal 

  

Bencze István: Kunszentmiklósi út.  

 

Muzs János: Igen tárgyaltuk a bizottsági ülésen. A bizottságnak az volt a javaslata, hogy 

ezzel ne vállaljunk költséget magunknak, mivel a vevő ennek ismeretében vette meg a telket, 

hogy ott nincs víz és csatorna.  

 

Bencze István: Ki az, aki egyetért a bizottság javaslatával, most kérném szavazni!  

 

……/2021. (XI.4.) Kt.számú 

Határozati-javaslat 

 

Dömsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete nem fogadja el az 

elmaradt gerincvezeték szakaszok kiépítésének költségvállalását. 

 

Felelős: Bencze István polgármester  

Határidő: azonnal 

 

Szavazásban résztvevők száma: 7 fő 

A Képviselő-testület egyhangú – 7 igen – szavazattal meghozta a következő határozatot: 

(Szavazás módja: egyszerű többség, nyílt szavazás) 

 

84/2021. (XI.4.) Kt.számú 

Határozat 

 

Dömsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete nem fogadja el az 

elmaradt gerincvezeték szakaszok kiépítésének költségvállalását. 

 

Felelős: Bencze István polgármester  

Határidő: azonnal 

 

 

Bencze István: Még valaki?   
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Lázár József: Már korábban tárgyalta a testület a bérlakások ügyét. Tájékozódtam kicsit a 

faluban, hogy mennyi most az albérleti díj. 50 és 70 ezer forint között van. Sőt van ennél 

nagyobb összeg is. Úgy érzem, hogy nálunk a bérlakások díja nagyon alacsony.  

 

Bencze István: Most emeltük meg.  

 

Lázár József: Akkor legalább évente nézzük át. A másik, hogy jó lenne tájékoztatni az 

embereket, hogy a képviselők csinálnak is valamit.  

 

dr. Bencze Zoltán: A közéleti műsorok elkészítése nagyon nagy feladat, most ezzel leálltunk. 

Az estéink és a hétvégéink hónapokon keresztül erről szóltak. Emellett kaptuk a különböző 

dolgokat innen-onnan, amit nem is értettünk.  

 

Katona Krisztián: Múlt héten a Kommunikációs Bizottság tárgyalt erről. A dologról 

beszélgettünk a Jegyző Úrral is. Határozatot nem hoztunk. Az első felvetés Polgármester 

Úrhoz szólt volna, hogy lehetne egy heti kitekintés, de ez egy kicsit elrugaszkodott kérés lett 

volna az idő rövidsége miatt. Ilonkával is egyeztetnék a Dömsödi Hírnök miatt. A kérdés, 

hogy a két ülés között eltelt időszak eseményeiről szóló beszámolót, a képviselői kérdésekkel 

kiegészítve és a testületi ülés emészthető anyagával ezt szeretnénk közzétenni az 

Önkormányzati Fórum Csoportban és a domsod.hu oldalon.  

 

Bencze István: Ha visszaemlékeztek, az előző időszakban amikor tombolt a fertőzés, akkor 

rendszeresen írtam. Nagyon nehéz ez. Heti rendszerességgel nehéz, látom a kollégákon is. 

Minden hónapban aktuálist írok, abba beleszoktam írni. A lényeg az, hogy dolgozzátok ki, 

hogy mit akartok vagy, hogy akarjátok, aztán beszéljünk róla. A heti rendszeresség nehéz. 

Soknak fogják az emberek tartani. Először nagy volt a vehemencia, aztán valamiért 

lecsökkent. A nézők részéről is.  

 

Szabó Andrea: Bőven elég, ha valami fontosabb esemény kapcsán megjelenik egy 

tájékoztatás mondjuk másnap, egy-két fotóval. A hírérték akkor van amikor történik, nem egy 

hónap múlva.  

 

dr. Bencze Zoltán: Visszatérve arra, hogy amikor aktuális a dolog. Ami fontos, amikor 

aktuális és a lehető legrövidebben. A hosszabb információt nem hajlandóak befogadni.  

 

Tarr-Sipos Zsuzsa: Kaptunk jelzést, hogy a szilvafák nagyon rossz állapotban vannak. 

Metszéssel vagy valamivel rendbe kellene hozni.  

 

Szabó Andrea: Igen én is kaptam jelzést. Járda. A hídtól a Középső útig nincs megcsinálva. 

József A utca, brutális nagy gödör van. Volt ez javítva valamikor? Ott befolyik a pincékbe a 

víz. Gréderezést kértek a lakosok. Újhegyen a lámpa, a fákat vissza kellene vágni.  

 

Láng András: Nem tudjuk hova elvezetni a vizet. Megnézzük.  

 

dr. Bencze Zoltán: Újheggyel kapcsolatban megkeressük a Mikus Lajost, hogy mit lehetne 

ott kezdeni.  

 

Szabó Andrea: A fákat mihamarabb vissza kellene vágni. A másik, ha egyetértetek velem, 

hogy a kisebb, periférián lévő utcákban kisebb fejlesztéseket végrehajtani, a következő 

gazdasági évben lehetne erre elkülöníteni összeget. Ott is élnek emberek, lakótársaink, rájuk 
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is kell gondolnunk. Újhegyi út, Nyírfa utca, Napospart felé. Lassan, minden évben kicsit 

fejleszteni. Az Elektromos művek nem csinálja, csak milliókért állnak szóba velünk. Ezek a 

mi útjaink, fa oszlopokkal meg lehetne oldani, erre kaptam egy konkrét kivitelezői ajánlatot, 

tehát ez egy működő dolog. Kisebb összegből is hátha lehetne valamit tenni.  

 

dr. Bencze Zoltán: A régi betonjárdákat is érdemes lenne megnézni, azokat a szakaszokat, 

ahol feltöredeztek az évek alatt. A templom fele rengeteg idős jár és a Bajcsy utcán a járdának 

három olyan szakasza van ahol már olyan szinten föl van törve a járda, hogy az veszélyes. A 

teljes új járdaszakasz talán akkor a legolcsóbb ha aszfalttal készül.  

 

Szabó Andrea: Látom, hogy a kis javításokat az Andrásék szépen megcsinálják, nem kell 

mindjárt milliókban gondolkozni.  

 

Tarr-Sipos Zsuzsa: A Bocskai utcában földes, sáros a járda. A gyalogos forgalom nagy az 

utcában, sokan ott járnak bevásárolni, a buszhoz.  

 

Katona Krisztián: A Dózsa György úton ha nagyobb eső van, akkor az OMK-nál mindig 

összefolyik a víz. Ésszerű volna a másik oldalon is árkot csinálni, vagy árkot mélyíteni.  

 

dr. Bencze Zoltán: Közúthoz tartozik. Tőlük kell engedélyt kérni.  

 

Katona Krisztián: A másik, hogy a Tókert utcát lehetne-e olyan szinten rendbe hozni, akár 

mart aszfalttal, hogy járható legyen.  

 

Bencze István: A Tókert utcát a jövő héten csinálják.  

 

Ócsai Julianna: Az OMK-nál olyan szinten rossz a járda, hogy babakocsit eltolni 

képtelenség. Rettenetesen rossz a járda.  

 

dr. Bencze Zoltán: A gömböc lámpák közül sok nem világít, a hídon is már csak kettő 

világít. 

 

Ócsai Julianna: Állítólag belemegy a víz, nagyon veszélyes.  

 

Lázár József: Az Oktatási Bizottságon tettél egy javaslatot a közvilágításról, mikor várható?  

 

Bencze István: Ajánlatot kell kérni. De azért kellene döntést hozni, mert annyira drágul 

minden, és ha idén nincs döntés, hogy korszerűsíteni szeretnénk a közvilágításunkat, akkor 

jövőre már ugyanezen az áron nem lehet szerződést kötni.  

 

Muzs János: Azt hiszem, hogy a kivitelezők egy kicsit hazabeszélnek. A technológia 

fejlődik. Én mindenképpen meghívásos elvet támogatom.  

 

Bencze István: Arról döntsünk, hogy aki itt hagyta a névjegyét, hívjuk meg a bizottsági 

ülésre és mondja el, hogy mit kínál.  Azzal nem vesztünk semmit ha meghívjuk. 

Meghívhatunk több kivitelezőt is.  

 

Tarr-Sipos Zsuzsa: Kettőt vagy hármat meghallgattunk már.  
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dr. Bencze Zoltán: Öt év alatt nagyon sokat fejlődtek ezek a cégek, meg a lámpatestek is. 

Egy darab térfigyelő kamerával szeretnénk bővíteni jövőre a rendszert. A Kastély és Táncsics 

utca kereszteződése. Oda biztos, hogy kell, a bölcsi és az egészségközpont miatt és egyéb 

okok miatt is.  

 

Bencze István: Valaki még egyebekben? A karácsonyi díszkivilágításról szeretném kérni a 

véleményeteket. Viszont az elektromos művek tulajdonos váltása miatt már csak erre 

szakosodott cégek rakhatják fel a díszkivilágítást természetesen térítés ellenében. Nem tudjuk, 

hogy milyen nagyságrendű ez az összeg. Kértünk ajánlatot, de még nem érkezett válasz. 

Tehát mi legyen, legyen díszkivilágítás karácsonykor?  

 

Ócsai Julianna: Ez a középületekre is vonatkozik?  

 

dr. Bencze Zoltán: Az épületekre nem vonatkozik. Volt egy alternatív ötletetek!  

 

Baloghné Kakuk Emma: A közintézmények feldíszítése. Ez mondjuk nem olyan, mint végig 

az 51-esen a fények, de lehet alternatíva.  

 

Muzs János: Szerintem a települések többségében nem hiszem, hogy hivatalos rákötés lesz. 

Vagy tényleg a házakon megoldani a díszvilágítást.  

 

Bencze István: Akkor mi legyen? Most még csak beszélünk róla? Mi legyen?  

 

Kovács Gyula József: A környező településeken is szokott lenni, meg kell kérdezni, hogy ott 

hogy oldják meg.  

 

Bencze István: Mindenképpen megkérdezem.  

 

Muzs János: Ha az lesz a végleges, hogy nem lesz díszvilágítás, akkor azt a lakosság felé 

mindenképpen időben jelezni kell.  

 

Az ülésen további észrevétel, hozzászólás nem hangzott el, Bencze István polgármester  

megköszönte a megjelenést és a Képviselő-testület zár ülés keretében folytatta a munkát.  

 

 

Kmf. 

 

 

Bencze István sk.     dr. Bencze Zoltán sk. 

                     polgármester            jegyző 

 

 


